

“MILLICOM INTERNATIONAL CELLULAR S.A.”

Société anonyme

Siège social: 2, rue du Fort Bourbon
L-1249 Luxembourg
(Grand-Duché de Luxembourg)

R.C.S. Luxembourg B 40630

True and certified copy

17 JUN 2022

Danielle KOLBACH
Notary
Junglinster



NUMÉRO

/2022

CONSTAT D'AUGMENTATION DE CAPITAL DU 17 JUN 2022

In the year two thousand and twenty-two, on the seventeenth day of the month of June;

Before Us M^e Danielle **KOLBACH**, notary residing in Junglinster (Grand Duchy of Luxembourg), undersigned;

THERE APPEARED:

Mr. Christian **DOSTERT**, notary clerk, residing professionally in L-6113 Junglinster, 34-36, rue des Cerises (Grand Duchy of Luxembourg),

acting in his capacity as a special proxyholder of **MILLICOM INTERNATIONAL CELLULAR S.A.**, a Luxembourg public limited liability company (*société anonyme*) with registered office at 2, rue du Fort Bourbon, L-1249 Luxembourg (Grand Duchy of Luxembourg) and registered with the Luxembourg Trade and Companies Register under number B 40630, incorporated by a notarial deed of M^e Joseph **KERSCHEN**, then notary residing in Luxembourg-Eich, Grand Duchy of Luxembourg, on 16 June 1992, published in the *Mémorial C, Recueil Spécial des Sociétés et Associations*, number 395 of 11 September 1992 (the “**Company**”).

The articles of association of the Company (the “**Articles**”) have been amended for the last time pursuant to a deed of the undersigned notary, on 28 February 2022, published in the *Journal des Publications, Recueil Electronique des Sociétés et Associations* under reference number RESA_2022_067.569 on 29 March 2022.

The said appearing person, acting in his said capacity, has requested the officiating notary to record the following declarations and statements:

(i) That the issued share capital of the Company is presently set at one hundred and fifty-two million six hundred and eight thousand eight hundred and twenty-five United States dollars and fifty cents (USD 152,608,825.50) represented by one hundred and one million seven hundred and thirty-nine thousand two hundred and seventeen (101,739,217) shares with a par value of one United States dollar and fifty cents (USD 1.50) each.

(ii) That pursuant to articles 5 of the Articles, the authorised capital of the Company has been fixed at three hundred million United States dollars (USD 300,000,000), with the issue of up to two hundred million (200,000,000) new shares of the Company with a par value of one United States dollar and fifty cents (USD 1.50) each, having the same rights as the existing shares.

(iii) That pursuant to resolutions of the board of directors of the Company (the "Board") taken at the Board meeting on 17 May 2022 (the "Board Resolutions") and subsequent written resolutions taken by the chairman of the Board and the chief executive officer of the Company on 18 May 2022 pursuant to a delegation of authority given by the Board under the Resolutions, and in accordance with the authority conferred on it pursuant to article 5 of the Articles, the Board has decided to increase the share capital of the Company by a maximum amount of one hundred and five million five hundred thirty-five thousand six hundred thirty-two United States dollars (USD 105,535,632) by the creation and issue of up to seventy million three hundred fifty-seven thousand eighty-eight (70,357,088) new shares, with a par value of one United States dollar and fifty cents (USD 1.50) and resolved to authorise and empower any director and daily manager of the Company (the "Authorised Signatories"), acting individually, to issue such new shares and allot them to the subscribers.

(iv) That on 17 June 2022, pursuant to the powers conferred to them by the Board and pursuant to and within the limits of the authorised share capital as provided for in article 5 of the Articles, the Authorised Signatories have resolved to increase the issued share capital of the Company by an amount of one hundred three million nine hundred seventy-eight thousand four hundred sixty-five United States dollars and fifty cents (USD 103,978,465.50), so as to raise it from its current amount of one hundred and fifty-two million six hundred and eight thousand eight hundred and twenty-five United States dollars and fifty cents (USD 152,608,825.50) to an amount of two hundred fifty-six million five hundred eighty-seven thousand two hundred ninety-one United States dollars (USD 256,587,291), by the creation and issue of sixty-nine million three hundred

eighteen thousand nine hundred seventy-seven (69,318,977) new shares, with a par value of one United States dollar and fifty cents (USD 1.50) each, to be fully paid-up in cash (the “Resolutions”).

(v) That still pursuant to the powers conferred to them by the Board and pursuant to article 5 of the Articles, the Authorised Signatories of the Company have accepted the subscription and the full payment in cash of sixty-nine million three hundred eighteen thousand nine hundred seventy-seven (69,318,977) new shares, with a par value of one United States dollar and fifty cents (USD 1.50) each (the “New Shares”) as indicated in the Resolutions.

(vi) That payment of the total par value of the New Shares issued as well as a total share premium of six hundred thirty-one million four hundred ninety-five thousand eight hundred eighty United States dollars and forty-seven cents (USD 631,495,880.47) has been acknowledged and confirmed by the Authorised Signatories, so that the Company has the total amount of seven hundred thirty-five million four hundred seventy-four thousand three hundred forty-five United States dollars and ninety-seven cents (USD 735,474,345.97) at its disposal.

(vii) That as a consequence of the above-mentioned increase of the issued share capital, article 5, paragraph 1, of the Articles shall be amended and forthwith read as follows:

“Article 5. Corporate Capital.

The Company has an authorized capital of three hundred million United States dollars (USD 300,000,000) divided into two hundred million (200,000,000) shares with a par value of one United States dollar fifty cents (USD 1.50) each. The Company has an issued capital of two hundred fifty-six million five hundred eighty-seven thousand two hundred ninety-one United States dollars (USD 256,587,291) represented by one hundred seventy-one million fifty-eight thousand one hundred ninety-four (171,058,194) shares with a par value of one United States dollar and fifty cents (USD 1.50) each, fully paid-in.”

COSTS

The aggregate amount of the costs, expenditures, remunerations or expenses, in any form whatsoever, which the Company incurs or for which it is liable by reason of the present deed, is approximately evaluated at six thousand nine hundred Euros.

STATEMENT

The undersigned notary who understands and speaks English, states

herewith that upon request of the above appearing person, the present deed is worded in English followed by a French translation. Upon request of the same appearing person and in case of divergences between the English and the French text, **the English version will prevail.**

The notary has drawn the attention of the Board on the contents of article 420-23 of the law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended. After the notary had read the said article to the appearing party, the latter declared to clearly understand the meaning of the said article and declared, in the name and on behalf of the Board, to assume all the related consequences.

WHEREOF the present **DEED** was drawn up in Junglinster, in the undersigned notary's study, at the date indicated at the beginning of the document.

After reading the present deed to the appearing person, acting as said before, known to the notary by name, first name, civil status and residence, the said appearing person has signed with Us, the notary, the present deed.

suit la version en langue française du texte qui précède:

L'an deux mille vingt-deux, le dix-septième jour du mois de juin;

Pardevant Nous Maître Danielle **KOLBACH**, notaire de résidence à Junglinster (Grand-Duché de Luxembourg), soussignée;

A COMPARU:

Monsieur Christian **DOSTERT**, clerc de notaire, demeurant professionnellement à L-6113 Junglinster, 34-36, rue des Cerises,

agissant en sa qualité de mandataire spécial de **MILLICOM INTERNATIONAL CELLULAR S.A.**, une société anonyme avec siège social au 2, rue du Fort Bourbon, L-1249 Luxembourg (Grand-Duché de Luxembourg) et immatriculée auprès du Registre de Commerce et des Sociétés de Luxembourg sous le numéro B 40630, constituée suivant acte de Maître Joseph **KERSCHEN**, alors notaire de résidence à Luxembourg-Eich, Grand-Duché de Luxembourg, le 16 juin 1992, publié au Mémorial C, Recueil Spécial des Sociétés et Associations, numéro 395 du 11 septembre 1992 (la "**Société**").

Les statuts de la Société (les "**Statuts**") ont été modifiés pour la dernière fois suivant acte de la notaire soussignée, le 28 février 2022, publié au Journal des Publications, Recueil Electronique des Sociétés et Associations, sous la référence numéro RESA_2022_067.569 du 29 mars 2022.

Lequel comparant, agissant en ladite qualité, a requis le notaire instrumentant de documenter les déclarations et constatations suivantes :

(i) Que le capital social émis de la Société s'élève actuellement à cent cinquante-deux millions six cent huit mille huit cent vingt-cinq dollars des Etats-Unis et cinquante cents (152.608.825,50 USD) représenté par cent un millions sept cent trente-neuf mille deux cent dix-sept (101.739.217) actions d'une valeur nominale d'un dollar des Etats-Unis d'Amérique cinquante cents (1,50 USD) chacune.

(ii) Qu'en vertu de l'article 5 des Statuts, le capital autorisé de la Société a été fixé à trois cent millions dollars des Etats-Unis (300.000.000 USD), avec l'émission d'un maximum de deux cent millions (200.000.000) nouvelles actions de la Société, d'une valeur nominale d'un dollar des Etats-Unis d'Amérique cinquante cents (1,50 USD) chacune, ayant les mêmes droits que les actions existantes.

(iii) Que conformément aux résolutions du conseil d'administration de la Société (le "**Conseil d'Administration**") prise lors de la réunion du Conseil d'Administration le 17 mai 2022 (les "**Résolutions du Conseil**") et de résolutions écrites subséquentes prises par le président du Conseil d'Administration et du *chief executive officer* de la Société le 18 mai 2022 en vertu d'une délégation de pouvoir donnée par le Conseil d'Administration dans les Résolutions du Conseil et en conformité avec les pouvoirs qui leur ont été conférés en vertu de l'article 5 des Statuts, le Conseil d'Administration a décidé d'augmenter le capital social de la Société d'un montant maximum de cent cinq millions cinq cent trente-cinq mille six cent trente-deux dollars des Etats-Unis (105.535.632 USD) par la création et l'émission d'un maximum de soixante-dix millions trois cent cinquante-sept mille quatre-vingt-huit (70.357.088) nouvelles actions de la Société, d'une valeur nominale d'un dollar des Etats-Unis d'Amérique cinquante cents (1,50 USD) chacune et a décidé d'autoriser et de donner pouvoir à tout administrateur et délégué à la gestion journalière de la Société (les "**Signataires Autorisés**"), agissant individuellement, à émettre lesdites nouvelles actions et les allouer aux souscripteurs.

(iv) Que le 17 juin 2022, conformément aux pouvoirs qui leur ont été conférés par le Conseil d'Administration et conformément au capital autorisé prévu à l'article 5 des Statuts et dans les limites de celui-ci, des Signataires Autorisés ont décidé d'augmenter le capital social émis de la Société d'un montant de cent trois millions neuf cent soixante-dix-huit mille quatre cent soixante-cinq dollars des Etats-Unis et cinquante cents (103.978.465,50 USD), de manière à le porter de son montant actuel de cent cinquante-deux millions six cent huit mille

huit cent vingt-cinq dollars des Etats-Unis et cinquante cents (152.608.825,50 USD) à un montant de deux cent cinquante-six millions cinq cent quatre-vingt-sept mille deux cent quatre-vingt-onze dollars des Etats-Unis (256.587.291 USD), par la création et l'émission de soixante-neuf millions trois cent dix-huit mille neuf cent soixante-dix-sept (69.318.977) nouvelles actions de la Société, d'une valeur nominale d'un dollar des Etats-Unis d'Amérique cinquante cents (1,50 USD) chacune, devant être entièrement libérées en numéraire (les "Résolutions").

(v) Que toujours en vertu des pouvoirs qui leur ont été conférés par le Conseil d'Administration et conformément à l'article 5 des Statuts, des Signataires Autorisés de la Société ont accepté la souscription et la libération intégrale en numéraire de soixante-neuf millions trois cent dix-huit mille neuf cent soixante-dix-sept (69.318.977) nouvelles actions de la Société, d'une valeur nominale d'un dollar des Etats-Unis d'Amérique cinquante cents (1,50 USD) chacune (les "Nouvelles Actions"), comme indiqué dans les Résolutions.

(vi) Que le paiement de la valeur nominale totale des Nouvelles Actions émises ainsi que d'une prime d'émission de six cent trente-et-un millions quatre cent quatre-vingt-quinze mille huit cent quatre-vingt dollars des Etats-Unis et quarante-sept cents (631.495.880,47 USD) a été reconnu et confirmé par des Signataires Autorisés, de sorte que la Société a un montant total de sept cent trente-cinq millions quatre cent soixante-quatorze mille trois cent quarante-cinq dollars des Etats-Unis et quatre-vingt-dix-sept cents (735.474.345,97 USD) à sa disposition.

(vii) Qu'en conséquence de l'augmentation précitée du capital social émis, l'article 5, paragraphe 1, des Statuts doit être modifié et dorénavant être lu comme suit :

"Article 5. Capital Social.

La Société a un capital autorisé de trois cent millions dollars des Etats-Unis (300.000.000 USD) divisé en deux cent millions (200.000.000) actions d'une valeur nominale d'un dollar des Etats-Unis d'Amérique cinquante cents (1,50 USD) chacune. La Société a un capital social émis de deux cent cinquante-six millions cinq cent quatre-vingt-sept mille deux cent quatre-vingt-onze dollars des Etats-Unis (256.587.291 USD) représenté par cent soixante-et-onze millions cinquante-huit mille cent quatre-vingt-quatorze (171.058.194) actions d'une valeur nominale d'un dollar des Etats-Unis d'Amérique cinquante cents (1,50 USD) chacune, entièrement libérées."

FRAIS

Le montant total des frais, dépenses, rémunérations ou charges, sous quelque forme que ce soit, qui incombent à la Société, ou qui sont mis à sa charge à raison des présentes, est évalué approximativement à six mille neuf cents euros.

DECLARATION

Le notaire instrumentant qui comprend et parle l'anglais, déclare par les présentes que sur demande de la partie comparante, le présent acte est établi en anglais suivi d'une traduction en français. Sur demande de la même partie comparante et en cas de divergences entre le texte anglais et le texte français, **la version anglaise prévaudra.**

Le notaire instrumentant a attiré l'attention du Conseil d'Administration sur le contenu de l'article 420-23 de la loi du 10 août 1915 concernant les sociétés commerciales, telle qu'amendée. Après que le notaire ait donné lecture de cet article à la partie comparante, cette dernière déclara bien comprendre le contenu de l'article et déclara, au nom et pour le compte du Conseil d'Administration, en assumer pleinement les conséquences.

DONT le présent **ACTE** a été passé à Junglinster, en l'Etude de la notaire soussignée, à la date indiquée en tête des présentes.

Après lecture du présent acte au comparant, agissant comme dit ci-avant, connu de la notaire par nom, prénom, état civil et domicile, ledit comparant a signé avec Nous, notaire, le présent acte.

